
Saksprotokoll i klagenemnda - 19.06.2018  
 
Stig Morten Frøiland  spurde om det var mogeleg å nytta anna farge enn raudt på sakene som var unnateke 
offentleggjering. Dette sidan det var vanskeleg å lesa på raudt papir. 
 
Stig Morten Frøiland etterspurde om det fanst kommunale kart som viser dagens situasjon i høve planar 
etc. 
 


